
 

Zápis ze zasedání AS PřF UJEP 

konaného dne 15. 1. 2020 

Přítomní: Adam Antonín Capoušek 
Mgr. Martin Dolejš 
Mgr. Jiří Fišer, Ph.D. 
doc. Ing. Jaromír Havlica, Ph.D. 
Mgr. Vladan Hruška, Ph.D. 
Mgr. Pavel Kaule 
Anežka Koutníková 
Jan Kuřil 
Eliška Láchová 
Mgr. Jindřich Matoušek, Ph.D. 
Bc. Michaela Průšová  
PhDr. Jiří Přibyl, Ph.D. 
Mgr. Květuše Sýkorová 
Ing. Magda Škvorová, Ph.D. 
Mgr. Marcel Štofik, Ph.D.  

Nepřítomní: - 
Omluvení: - 
Hosté: doc. PhDr. RNDr. Jan D. Bláha, Ph.D. (proděkan pro vnější a zahraniční vztahy) 

RNDr. Eva Hejnová, Ph.D. (předsedkyně odstupujícího senátu) 
Mgr. Martin Kozakovič 
Mgr. Michaela Liegertová, Ph.D. (proděkanka pro rozvoj a kvalitu) 
Mgr. Zuzana Nejedlá (tajemnice odstupujícího senátu) 
doc. RNDr. Jaroslav Pavlík, CSc. (proděkan pro vědu a výzkum PřF UJEP) 
RNDr. Martin Švec, Ph.D. (proděkan pro studium PřF UJEP) 
doc. RNDr. Michal Varady, Ph.D. (děkan PřF UJEP) 

Návrh programu zasedání: 
1. Volba předsedy a místopředsedy, schválení tajemníka nového AS PřF UJEP. 
2. Schválení programu zasedání. 
3. Schválení zápisu z minulého zasedání. 
4. Jmenování Ekonomické komise AS PřF UJEP. 
5. Stanovení termínů řádných zasedání v 1. pololetí 2020 a informace vedení fakulty o plánu              

práce v 1. pololetí 2020. 
6. Různé: 

Zahájení: 13.02 

Jednání: AS PřF UJEP je schopen usnášení – přítomno 15 z 15 členů. 
Předsedkyně odstupujícího AS PřF UJEP Hejnová přivítala nové senátory AS PřF UJEP a členy              
vedení PřF UJEP. V úvodu jednání požádala všechny přítomné senátory AS PřF UJEP, aby se krátce                
představili ostatním členům. 

1. Volba předsedy a místopředsedy, schválení tajemníka nového AS PřF UJEP. 
a) Předsedkyně odstupujícího akademického senátu PřF UJEP Hejnová vyzvala přítomné k          

předložení návrhů na nového předsedu AS PřF UJEP. Senátor Matoušek navrhl senátora            
Havlicu a senátor Fišer navrhl senátorku Škvorovou: 

Senátor Havlica se svou kandidaturou souhlasil. 
Senátorka Škvorová se svou kandidaturou nesouhlasila. 



 

Pro obě volby byli dále zvolení tito skrutátoři a to senátor Štofik a senátor Matoušek. 

Volba předsedy AS PřF UJEP: V tajném hlasování získal senátor Havlica 14 platných hlasů.              
Jeden odevzdaný hlas byl neplatný. 

Závěr: Nadpoloviční většinou byl předsedou AS PřF UJEP zvolen senátor Havlica a ujal se              
dalšího vedení zasedání.  

b) Do funkce místopředsedy AS PřF UJEP byl předsedou senátu navržen senátor Kaule.            
Senátor Přibyl navrhl senátora Kuřila: 

Senátor Kaule  se svou kandidaturou souhlasil. 
Senátor Kuřil se svou kandidaturou souhlasil. 

Volba místopředsedy AS PřF UJEP: V tajném hlasování získal kandidát Kaule 10 platných             
hlasů a kandidát Kuřil 5 platných hlasů. Nebyl odevzdán neplatný hlas. 

Závěr: Místopředsedou AS PřF UJEP byl nadpoloviční většinou zvolen senátor Kaule. 

c) Na návrh předsedy AS PřF UJEP byl do funkce tajemníka navržen a následně schválen              
pan Kozakovič. 

hlasování: 15 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
(schváleno) 

2. Schválení programu zasedání. 
Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje program řádného zasedání. 

hlasování: 15 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
(schváleno) 

3. Schválení zápisu z minulého zasedání. 
Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje zápis z řádného zasedání AS PřF UJEP konaného 4. 12.               
2019. 

hlasování: 15 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
(schváleno) 

4. Jmenování Ekonomické komise AS PřF UJEP. 
Předseda AS PřF UJEP požádal bývalého předsedu EK AS PřF UJEP Hrušku, aby             
informoval členy AS PřF UJEP o činnosti a povinnostech členů EK AS PřF UJEP. Členové EK                
AS PřF UJEP se budou pravidelně scházet s tajemníkem PřF UJEP k průběžné kontrole              
čerpání rozpočtu. Předsedu EK AS PřF si členové EK zvolí na prvním zasedání EK, které by                
mělo proběhnout před příštím řádným zasedáním AS PřF UJEP. 
O členství projevili zájem senátoři Hruška, Kuřil, Láchová, Přibyl a Škvorová. 
Usnesení: AS PřF UJEP souhlasí se jmenováním Ekonomické komise AS PřF UJEP v             
uvedeném složení senátorů Hruška, Kuřil, Láchová, Přibyl a Škvorová. 

hlasování: 15 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
(schváleno) 

5. Stanovení termínů řádných zasedání v 1. pololetí 2020 a informace vedení fakulty o             
plánu práce v 1. pololetí 2020. 
Děkan Varady poděkoval členům odstupujícího senátu za spolupráci v uplynulém volebním           
období a přivítal členy nové. Dále poděkoval novému předsedovi a místopředsedovi senátu            
za přijetí zodpovědných funkcí. Požádal členy AS PřF UJEP o každoměsíční zasedání z             
důvodu nutného projednání dostavby CPTO a dalších materiálů, které budou členům AS PřF             
UJEP postupně předloženy ke schválení. 



 

O navržených termínech řádných zasedání AS PřF UJEP proběhla diskuze. Navržené           
termíny řádných zasedání AS PřF UJEP v 1. pololetí 2020 jsou: 
středa 19. 2. 2020, 
středa 18. 3. 2020, 
středa 22. 4. 2020, 
středa 20. 5. 2020 (mimořádný termín), 
středa 24. 6. 2020, 
vždy od 13 h, s tím, že květnové mimořádné zasedání se může konat s ohledem na aktuální                
agendu. Místo zasedání bude upřesněno vždy v pozvánce.  
Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje harmonogram zasedání v 1. pololetí 2020 a to v              
termínech 19. 2. 2020, 18. 3. 2020, 22. 4. 2020, 24. 6. 2020 vždy od 13.00. Místnost bude                  
vždy uvedena v pozvánce. 

hlasování: 15 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
(schváleno) 

6. Různé: 
a) Přístupová cesta k PF UJEP 

Senátorka Sýkorová otevřela diskuzi na téma žalostného stavu příjezdové cesty vedoucí k            
zadnímu vchodu PF UJEP. Proděkan Pavlík informoval, že tato část pozemku je majetkem             
města a bylo by nutné projednat věc s MmÚ. S ohledem na blížící se stěhování do nové                 
budovy CPTO není řešení tohoto námětu aktuální. 
Závěr: AS PřF UJEP bere na vědomí informace o příjezdové cestě. 
b) Informace o přístupu senátorů na disk G-SUIT 

Proděkanka Liegertová vznesla dotaz ohledně přístupů nových členů senátu na sdílený disk            
G-Suit. Z krátké diskuze vyplynulo, že je tato věc již v řešení. 
Závěr: AS PřF UJEP bere na vědomí informace o přístupu senátorů na sdílený disk. 
Předsedkyně odstoupeného AS PřF UJEP Hejnová popřála novým členům úspěšné volební           
období. 

Ukončení: 13.47 

Zapsala: Mgr. Zuzana Nejedlá 

doc. Ing. Jaromír Havlica, Ph.D., 
předseda AS PřF UJEP 


